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Yanbing Zhang 

Shenzhen 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Intellectual property 

◼ Litigation 

◼ Media and entertainment 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Ms. Zhang's practice focuses on copyright, trademark and unfair competition law litigation, as well 

as trademark prosecution and invalidation.  Ms. Zhang's legal services include intellectual property 

dispute resolution, due diligence, drafting and reviewing IP related agreements, and other non-

contentious IP issues. 

Before joining Han Kun Law Offices, Ms. Zhang practiced law at Global Law Firm as a senior 

associate for three years. 

Ms. Zhang has provided IP services to famous brands such as Tencent, AstraZeneca, Unity, Red Bull, 

Haier and Baidu. 

EDUCATION 
Ms. Zhang received a bachelor's degree in Law in 2012 from Beijing Institution of Technology and a 

master's degree in Intellectual Property Law in 2015 from China University of Political Science and 

Law. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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张艳冰 

深圳 

 

 

业务领域 

◼ 知识产权 

◼ 诉讼 

◼ 传媒娱乐 

工作经历 

张艳冰律师主要从事著作权、商标和不正当竞争案件的争议解决以及处理商标授权确权相关

程序。张律师还为知识产权资产收购提供尽职调查，参与知识产权转让、许可、合作开发、

综艺及影视节目制作等交易项目等。 

在加入汉坤律师事务所之前，她在环球律师事务所担任律师，曾为腾讯、阿斯利康、Unity、

红牛、海尔、百度等知名品牌提供知识产权服务。 

教育背景 

张艳冰律师于 2012 年获得北京理工大学法学学士学位；2015 年获得中国政法大学知识产权

法硕士学位。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格证 

工作语言 

中文、英文 


